

Tutor 真人家教

家教真人互動，
強化口說對話全方位能力。

說英文時，
腦海中找不到合適的單字或句型表達？
先用 AI 課程練習影片教材、熟悉主題和語感，
再開口說更有效！



AI 智能學習系統搭配真人家教 聽力到口說一次搞定

學了多年英文，卻不知道怎麼在英文真實對話中完整表達？
Hero 全新推出獨特的整合影片智能學習系統的家教課，
先用智能系統吸收影片教材，打好單字和聽力基礎，再和家教練習實際對話運用。




選擇優質老師不費力

語音介紹更清楚

在預約流程中，可以透過老師個人檔案，選擇自己喜愛的學習條件。更可以透過老師的語音介紹，了解老師的風格和口音是否適合自己。

- 合格語言證書
- 專業師資培訓
- 定期回訓機制

年資	10年
背景	BSBA Management
適合等級 ⓘ	初級 中級 高級
證書證照	IELTS 6.5
風格	幽默風趣、鼓勵性、熱忱、健談、富創造力、激發思考
自我介紹	<p>▶ 1:02</p> <p>Hello! My name is Teacher Jane. I graduated from one of the best universities here in the Philippines, with a Bachelors Degree in Nursing. I was an ICU nurse for 5 years and an ESL teacher for 3 years. I love to teach and at the same time learn different kinds of culture from Japan, Korea, China & Taiwan. I've taught students from ages 3 to 60 years old with different personalities and...</p>



Jane Cooper

適合等級



初級 中級 高級

選擇預約

先用智能系統練習 更敢和真人家教用英文對話

先上過影片課，對影片主題內容、單字用語、發音有充分練習後，就不用擔心會程度不夠好、聽不懂老師教的內容。也可以因此更專注在和老師討論如何把學到的英文，更流暢地運用在生活對話中！

How to Protect the Eyes from Blue Light



1. Explain the target vocabulary with your own words and make a sentence for the usage below.


Target Vocabulary	
<input type="checkbox"/> solution (n.)	<input type="checkbox"/> monitor (n.)
<input type="checkbox"/> optical (adj.)	<input type="checkbox"/> allergic (adj.)

Usage

<input type="checkbox"/> bounce off	<input type="checkbox"/> contrast bet
<input type="checkbox"/> wind down	

2. Discuss the questions that follow.

1. If you frequently use digital devices, you should know that blue light from their screens has an effect on you. What do you think blue light do to us?
2. One thing you can do to protect your eyes from blue light is to take an eye vitamin. What do these vitamins do?
3. What do you think about using smartphones before going to bed? In your opinion, will it affect a person's sleep?
4. How long do you use digital devices every day? How do your eyes feel after you finish using these devices?
5. According to the video, blue light from digital devices may cause eye fatigue. How do you usually reduce eye fatigue?



課後回饋

老師提供改善紀錄

上課過程中，老師耐心一字一句慢慢帶領學生改善口說上的問題，即時建議更好的說法或範例，並紀錄這些筆記，包含單字、片語、文法、發音、表達流暢度等等，讓學生課後還可以查看複習，不用再自己額外做筆記。



Jane Cooper

老師建議：

You are a participative student. You like to ask questions if you don't understand a word. It's a good sign that you are interested in learning more about the lesson. You are a positive student to start with. See you next time.

單字：

1. crux - (n.) the most important or serious part of a matter, problem, or argument
2. context clues - (n phr.) hints that an author gives to help define a difficult or unusual word within a book.

單字造句：

1. student's saying: They add security.
correct saying: They need to add a security surveillance system.
2. student's saying: This movie is film by uproar director.
correct saying: This is an uproar film by this director.